



Oslo, 5.06.2025

REFERAT FRA MØTE I HOVEDSTYRET I BÆKKELAGETS SPORTSKLUB (BSK)

Tid: Mandag 16.juni 2025

Sted: Klubbens administrasjon, Raschs vei 38

Til stede: Øystein Rikheim Sundelin, Einar Sørland, Frederic Ottesen, Ove Hobbesland, Janicke Ruud Nielsen, Kristin Kvigne, Karianne Løken, Eirik Øiestad, Jens Naas-Bibow, Thomas Rustad, Lars Kristian Gjone, Pål Christian Ingierd, Lars Holm, Frithjof Hübert, og Tone Lien, Davida Christensen og Svein Henriksen.

Forfall: Merethe Aagard.

1. Godkjenning av innkallelse og dagsorden

Innkallelsen og dagsordenen ble godkjent.

2. Godkjenning av referat fra mars

Referatet fra møtet i mars ble godkjent.

3. Administrasjonen

a. Status

Tone redegjorde for arbeidet i administrasjonen siden sist.

b. Ressurssituasjonen i administrasjonen

Frem til Norway Cup har vi engasjert Hanne McBride for å bistå med kommunikasjons- og mediearbeidet for turneringen.

c. Arbeidsavtaler, tariffavtale og avtale om gjennomsnittsberegning

Med hjelp fra Abelia har Tone gjort et opprydningsarbeid i arbeidsvilkårene og avtalene som gjelder for klubbens ansatte. I samråd med de ansatte vil vi sørge for at både deres og klubbens rettigheter er ivaretatt.

HS er godt fornøyd med at dette arbeidet gjøres og forankres.

4. Norway Cup

a. Status v/ Svein

Svein redegjorde for status for planleggingen av årets turnering. Turneringen blir fulgt opp med maksimalt antall lag, vi har allerede ventelister.



Vi har fylt opp hotellkapasiteten vi har gjennom avtalen med Thon Hotels. Dialogen med kommunen om overnatting på skoler er god, og vi er i mål for årets turnering.

Påmeldingen av frivillige er i rute.

Administrasjonen vil dobbeltsjekke akkreditering og bruk av QR-koder for inngang i bespisningen opp mot GDPR-regelverket.

HS vil rett etter årets arrangement diskutere ulike veivalg for turneringen. Administrasjonen vil innhente nødvendig kunnskapsgrunnlag gjennom brukerundersøkelser denne sommeren.

b. Norway Cup Håndball

Påmeldingen til denne delen av Norway Cup er ikke god nok. På denne bakgrunnen vedtok HS å avlyse årets turnering dersom ikke påmeldingen gjør et byks inn mot fristen 15.mai. HS ønsker at vi gir de påmeldte lagene et alternativ, som f.eks. en treningssamling. Deretter vil HS ha en diskusjon om fremtiden for NC Håndball i etterkant av årets turnering.

5. Orientering om “Forskrift mot markedsføring av usunne produkter mot barn”

Sammen med NHO Mat og Drikke, NIF og våre partnere prøver vi å finne ut av hvordan forskriften påvirker oss og våre avtaler. Det er mange ubesvarte spørsmål som skaper unødvendig uro blant partnere og potensielle partnere. Administrasjonen følger dette opp videre.

6. Økonomi

a. Regnskapsstatus pr mars 2025 v/Davida

Nytt økonomisystem er på plass. HS ønsker rapportering og prognoser fremlagt på hvert møte. Gruppeøkonomi gjennomgås pr 30.april og 30.august. Prognoser og resultat for hovedkassen legges frem i forkant av møtene i HS.

b. Felles aktivitetsavgift

Vilkårene for felles aktivitetsavgift endres til at “utøvere opp til 16 år betaler den høyeste aktivitetsavgiften av de nivåene gruppene vedkommende deltar i har satt”. Ergo vil gruppene stå friere til å sette egne aktivitetsavgifter og utøveren blir fakturert for den høyeste av de aktivitetene man deltar i.

7. Styreportal



Øystein og Tone redegjorde for et tilbud gitt for optimal oversikt over saksfremlegg og dokumentasjon knyttet til HS' arbeid. HS landet på at vi forbedrer bruken av eksisterende plattformer for aktivering og dokumentdeling.

8. Anlegg

a. Campus Ekeberg

Kvalitetssikringsrapporten ferdigstilles i løpet av mai og deretter kan byrådet bestille et forprosjekt. Ove og Øystein møter konsultene som jobber med kvalitetssikringen denne uken.

b. Bækkelagshallen

Det er gjennomført befaring med Norsk Topphåndball og vi vil få dispensasjon for å spille 1.divisjon for damelaget der. Nytt gulv og forbedring av tribunen vil gjøres gjennom sommeren.

c. Bækkelagshuset

Årsmøte i huset gjennomføres på torsdag. BSK har foreslått en emisjon på en halv million kroner for å gjennomføre et prosjekt for utbedringer og flytting av klubbens kontorer.

9. Neste møte

Neste møte i HS settes til mandag 16.juni kl 19.00.

10. Styrets kvarter

Tas opp på neste møte.

Øystein R. Sundelin /s/
Styrets leder

Tone Lien /s/
Daglig leder